



Agenda styrelsemöte Frillesås Rid och Körklubb 2014-04-07

Närvarande: Erika Olsson, Anna Rönneholm, Jonas Bergqvist, Britt Blomdahl, Liselotte Rösell, Karin Nilsson, Joanna Elsilä, Ulrica Molander, Sara Halldin och Hanna Linder.

1. Mötets öppnande

Erika öppnar mötet och välkomnar stallchef Anna Claesson som är inbjuden för att informera om medlemsstallets förslag om utnyttjandet av sommarhagarna vintertid, se under ”medlemsstallet”.

2. Val av justeringsmän

Erika Olsson och Joanna Elsilä.

3. Föregående mötesprotokoll

Godkändes.

4. Ekonomisk rapport

Budgeten/prognosen för 2014 flyttas till nästa styrelsemöte. God likviditet.

5. Förbund/Distrikt

Ordförandekonferens i veckan. Vice ordförande Joanna och Ulrica kommer åka på detta. LOK-stödet kommer diskuteras på nya regler och oklart hur det kommer att påverka ridklubbarna som samarbetar med privat entreprenör.

6 Tävling

Ulrica informerar från TS-möte. TS har tagit fram inköpsönskemål på tävlingsutrustning. Ulrika ansvarar för att ta fram en prislista som läggs fram till styrelsen för prioritering inför nästa möte. Inventering av högtalarsystemet har gjorts av Britts man André. TS tar fram en manual till samtliga ”stationer” för högtalarsystem. Rollbeskrivning för tävlingsfunktionärer ska tas fram. Ulrika ansvarar och tar hjälp av Otto Graffner som har exempel från annan klubb i distriktet. Klart innan 15/5.

6.1 Gymkhana

Marianne, ansvarig för gymkhanan ska ta fram en plan för framtiden, Ulrica tar kontakt.

6.2 Voltige

Pas de Deux – paret Anna Portinsson och Johanna Bergstedt har kvalificerat sig till SM.

6.3 Hoppning

Det går bra på tävlingsbanorna för hopponnyekipagen. Det ska planeras in clear round-hoppningar i sommar. Hoppsektionen återkommer med datum

6.4 Dressyr

Div 3 premiär ponny söndag 13 april i Fjärås.

7 Marknadsföring

Ny sponsor-PDF kommer snart att lägga ut på hemsidan. Dela gärna ut sponsorbrevet till företag.

8 Medlemsstallet

Jonas informerar om efter inventeringen som nyligen gjorts av rasthagarna av ”haggruppen”; Jonas, Alf Claesson, Jörgen Halldin och Ulrika Molander. Det finns två alternativ:

a) Laga befintliga rasthagar. Kostnad marginell då material finns hemma.

b) Göra om rasthagar till större storlek och kombinera utnyttjandet med parkering. Jonas, får i uppdrag att kostnadsberäkna alt b samt ta in offerter. Införliva även utgrävning och staketbyte ”järnhage”. Gruppen tar också fram kostnadsförslag för ny parkering för medlemsstallets hästransporter. Den 17/4 kommer de inte godkända boxgallren att bytas.

Stallchef Anna Claesson presenterar medlemsstallets förslag för användande av sommarhagar oktober-april. Styrelsen godkänner medlemsstallets förslag och delegerar ansvaret till stallchefen angående att implementera, följa upp och styra det dagliga användande av sommarhagarna. Styrelsen upprättar ett separat dokument med svar på de frågor som medlemstallet hade. Styrelsen kan gå in om det behövs och ta tillbaka beslutet. Viktigt att avmaskningsschema följs. Beslutet gäller med omedelbar verkan. Stallchefen får i uppdrag att göra ett dokument med de punkter som ska följas för att få använda sin sommarhage vintertid.



9 Medlemmar

Hur kan vi jobba med ungdomarna och vuxna att följa vår värdegrund? Lotta föreslår en workshop där vuxna och ungdomar är med, SISU kan hjälpa till att hålla i sådan utbildning. Lotta och Sara tar kontakt med SISU för möte redan under våren.

10 Utbildning

Lotta tar ansvar för utbildningsfrågorna för FRK. Grönt Kort-kurs under våren är ett önskemål från unga medlemmar. Lotta tar kontakt med våra Grön Kort-ansvariga.

11 Cavallo

Hanna informerar att Cavallo haft möte angående klubbstugan, alla var positiva till att renovera men att Cavallostyrelsen bestämmer material och färger, sedan kan alla hjälpa till. Möte den 12/4, då ska de planera in datum för renoveringen. Aktiviteter som planeras, sommaravslutning med knytkalas, fika vid klubbstugan, alla är välkomna. Utbildning för föräldrar planeras angående säkerhet och regler i stallet. Hanna undersöker med SISU angående support.

12 Cafét

Cafégruppen önskar medlemslista, för att kunna få allas föräldrar engagerade. Tävlingsdagarna måste planeras. Cafegruppen återkommer med förslag. Cafegruppen ombeds också ta fram ännu tydligare manualer och märkning av skåpen då fler "ovana" står i cafet.

13 Ridskolan

Kurs i säkerhet för föräldrar står i kvartalsutskicket. Ridskolegrupp utses som består av Karin, Sara och Joanna som får i uppdrag att föra den löpande dialogen med ridskolan. Genomgång av säkerhetslistan, planering av säkerhetsutbildning tas upp. Fråga ställs också angående handikappampen är ej godkänd, behöver vi ny?

14 Anläggning

Frysen, kommunen ska skicka hit en servicetekniker, kanske byta ut till mindre frys. Ulrica påminner kommunen.

Underlag i manegen. Lotta har tittat på Ridsportförbundets rekommendationer. Lotta beställer hem broschyren till kontoret.. Erika har pratat med närliggande klubbar. Fortsatt undersökning. Lotta, Erika, Joanna och Jonas träffas när de fått in mer information.

Projekt nytt ridhus – Erika, Britt, Joanna och Ulrica. Erika sammankallar

Tvättmaskin – ta fram offert på ny, Ulrica kollar upp.

15 Säkerhet/Brandskydd

Martin har gått brandskyddsruna. Nya skyltar i manegen är beställda. Elinspektion utförd u a.

Kommunen får titta på torkrummet på loftet, timern fungerar inte. Ulrica tar det. Ulrica får i uppgift att upprätta nyckelkvittenslista.

16 Övrigt

Mer fri hoppning önskas, speciellt på vardagar. Tar med på enkäten.

Hemsida – en supporterande webadministratör-, efterlyses på hemsidan. (Anna R)

Lena Henriques har avlagt sin plats som ledamot i styrelsen. Beslut tas att suppleant Sara Halldin går in som ordinarie ledamot.

17 Nästkommande möten

Måndag 5 maj, kl 18:30.

18 Mötets avslutande

Vid protokollet

Anna Rönneholm

Justerare:

Erika Olsson

Joanna Elsilä